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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 
П Р О Т О К О Л 

 
 
 
№ 41 

от редовно заседание, състояло се на 09.10.2012 г. 
 
 
 

 
ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева, Анюта Асенова, Георги Лозанов, Мария Стоянова, 
София Владимирова. 
 
Начало на заседанието 11.00 часа, водено от Георги Лозанов – председател на СЕМ, 
деловодител - протоколист - Вера Данаилова. 
 
 
ДНЕВЕН РЕД: 
1.Среща с ръководството на БФС. 
2. Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” във връзка с: 
а) Определяне на Технически комисии за проверка редовността на 
документите на участниците в конкурсите, обявени с Решения на СЕМ №: 185 
и 186/09.08.2012 г.; 
б) становище от КРС (вх. № 20-00-50/19.09.2012 г.) за обявяването на конкурс по 
реда на чл. 116 и чл. 116а, ал. 1 и ал. 2 на ЗРТ в гр. Нова Загора. 
Вносител: Антоанета Лозенска - Тодорова. 
Докладва: Емилия Станева. 
3. Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” относно: 
а) проекта на Споразумение по чл. 32, ал. 6 на ЗРТ; 
б) включването в програмите на доставчици на медийни услуги на предавания 
на екстрасенси, гледачки, магове и др. и възможността за формиране състав 
на скрити търговски съобщения; 
в) писмо от Министерството на труда и социалната политика във връзка с 
въпросник, разпространен от ЕК за търговски съобщения (вх. № 04-04- 
5/04.09.2012 г.); 
г) писмо от СРЗД (вх. № 94-00 -29 5 I 28.09.2012 r.); 
д) доклад относно предаване, излъчено в програмата “Нова телевизия”, 
излъчено на 05.10.2012 г.; 
е) писмо от МВнР - Дирекция „Права на човека” във връзка с проект на 
Национален план за действия за насърчаване на равнопоставеността на 
жените (вх.№ 04-06-1/29.09.2012 г.); 
ж) административно-наказателни производства: АУАН №: 154/2011 г., 56, 67 и 
68/2012 г. и НП 65/2011 г.; 
Вносител: Антоанета Лозенска - Тодорова. 
Докладват: Д. Кирковска, Д. Петрова, А.Василева, М. Шарланджиева, Г. Шиникова. 
4. Доклади на Дирекция „Обща администрация”: 
а) предложение за след гаранционно поддържане на АИС „Документооборот”; 
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б) предложение за застраховка на автомобили. 
Вносител: Румян Петров. 
Докладват: Румян Петров, Ал. Цолов, комисия. 
5. Информация и предложение от г-жа Мария Стоянова. 
Разни. 
 
 
Георги Лозанов откри заседанието и подложи на обсъждане дневния ред.  
София Владимирова предложи в т. “разни” да постави някои въпроси към обща 
администрация.  
 
Решение:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за” :  прие Дневния ред с направените предложения.   
  
 
ПО ТОЧКА ПЪРВА: Среща с ръководството на БФС. 
(отложена) 
 
ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – 
НЛРПР” във връзка с: 
а) Определяне на Технически комисии за проверка редовността на 
документите на участниците в конкурсите, обявени с Решения на СЕМ №: 185 
и 186/09.08.2012 г.; 
 
Емилия Станева направи предложение за избор на технически комисии, които да 
разгледат редовността на документите, подадени за конкурсите в гр. Димитровград и 
Шабла. 
Решение:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за” :  на основание чл. 112, ал. 1 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 
14 от ЗРТ, чл. 12, ал. 2 от Правилник за организиране и провеждане на конкурси от 
СЕМ за лицензиране на радио- и телевизионни оператори, разпространяващи своите 
програми чрез наземно аналогово радиоразпръскване и Решения № 185/09.08.2012 г. и 
№ 186/09.08.2012 г. за откриване на конкурси за осъществяване на радиодейност за 
територията на гр. Димитровград, за честота 92.5 MHz и гр. Шабла, честота 93.0 MHz, 
определи 
Техническа комисия в състав:  
Председател: Анюта Асенова - Кирова - член на СЕМ, 
Заместник – председател: Анна Хаджиева – член на СЕМ,  
Членове:  
Емилия Станева – главен юрисконсулт в Специализирана администрация НЛРПР; 
Гергана Шиникова – юрисконсулт в Специализирана администрация НЛРПР; 
Борислава Байчева – старши инспектор в Специализирана администрация НЛРПР. 
 
 
СЕМ реши: да се изпрати покана до КРС с предложение на 16.10.2012 г. да се проведе 
теглене на жребий за избор на ЕК за Шабла и Димитровград. 
 
 
б. писмо вх.№ 20-00-50 от 19.09.2012 г. на КРС, с което се отказва препланиране на 
честотата за гр.Нова Загора. Проект на решение за обявяване на конкурс за 
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радиодейност за гр. Нова Загора. 
Приложение: доклад от Емилия Станева. 

 

Емилия Станева докладва за предоставената честота за гр. Нова Загора – 93.0 MHz. В 
отговор на СЕМ е постъпило писмо от КРС  в което се казва, че тази честота не би 
могла да се препланира, тъй като на нея  се осъществява дейност от лице, което действа 
на основание § 9 ал. 3 от  на ЗРТ. КРС счита, че няма  нормативна възможност да 
прекрати срока на това разрешение за да може да препланира честотата  за друг град. 
 
Решение:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за” :  да открие неприсъствен конкурс за осъществяване на 
радиодейност – създаване на програма с общ (политематичен) профил, чрез използване 
на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
радиоразпръскване за град Нова Загора, област Сливен, за честотно назначение с 
технически параметри, посочени в Приложение 1. дата, мястото и часът на провеждане 
на конкурса са: 22 януари 2013 г., гр. София, бул. “Шипченски проход” № 69 от 10.00 ч.  
 
ПО ТОЧКА ТРЕТА: 
3. Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” относно: 
а) проекта на Споразумение по чл. 32, ал. 6 на ЗРТ; 
 
Диляна Кирковска  докладва, че макар  и с известно закъснение Споразумение по чл. 
32, ал. 6 на ЗРТ за 2012 г. предстои да бъде финализирано, тъй като работната група на 
своите две заседания е обсъдила първоначалното предложение и вече има консенсус по 
предложения проект за подписване. 
Георги Лозанов отбеляза, че  споразумението има твърде рамков характер, но това 
може би е шанс то лесно  да бъде прието и подписано от заинтересованите страни.  
 
Решение:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за” :  прие проекта на Споразумение по чл. 32, ал. 6 на ЗРТ 
и определи подписването да се извърши на 24.10.2012 г. от 12.00 ч. в СЕМ. 
 
 
б) включването в програмите на доставчици на медийни услуги на предавания на 
екстрасенси, гледачки, магове и др. и възможността за формиране състав на скрити 
търговски съобщения; 
 
Антоанета Лозенска представи обобщен доклад относно наличие на гледачки, магове, 
вещери, и екстрасенси в програмите, възможността за наличие на скрити търговски 
съобщения и създаване на алюзия за лечение на  болести от същите лица, които 
лечения са с лекарско предписание. Период на наблюдението: август/15.09.2012 г.- 
29.09.2012 г. Извършен е надзор по посочената тема, която е обширна и широко 
застъпена в програми на голям брой доставчици на медийни услуги. Нейната 
пространност определя и големия обем представена информация. Наблюдавани са 
радио- и телевизионни програми на доставчици на медийни услуги за периода: 
17.09.2012-28.09.2012 г. Предлага да се изпратят писма до Министерство на 
здравеопазването във връзка  с констатациите и измененията на закона за здравето, 
което би било  от полза за  тяхната  дейност и  до Комисията за защита на 
потребителите със запитване дали те  констатират нарушение на техния закон и налице 
ли е нелоялна търговска практика - използване на доверието на потребителя.  
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Георги Лозанов каза, че СЕМ няма възможности за преки санкции по ЗРТ  и предложи 
да се изготви становище на базата на  този доклад, в което да се опишат основните 
пороци и да се посочи срок за отстраняването им, след което да се пристъпи към 
санкциониране. Сега, като опит за “мека регулация”, на базата на доклада да се 
оповести позицията на СЕМ, че лошите практики продължават. 
 
Решение:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за” :  прие доклада от проведеното наблюдение на 
програми с участието на гледачки, магове, вещери, и екстрасенси и възможността за 
наличие на скрити търговски съобщения и създаване на алюзия за лечение на  болести 
от същите лица, които лечения са с лекарско предписание. 
 
 
в) писмо от Министерството на културата с въпросник, разпространен от ЕК за 
търговски съобщения (вх. № 04-04-5/04.09.2012 г.); 
 
Диляна Кирковска уточни, че това е един от многото въпросници с които се иска 
мнението на  регулаторите, относно приемането на директивата за аудиовизуалните 
медийни услуги. Той е концентриран върху аудиовизуалната търговска комуникация  и 
какво се случва по приложението. Предлага отговор по основните теми: рекламиране,  
спонсорство, позициониране на продуктите и телевизионен пазар.  
 
Решение:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за” :  във връзка с писмо от Министерството на културата 
относно въпросник, разпространен от ЕК за търговски съобщения, прие предложения 
проект за отговор.  
 
г) писмо от СРЗД (вх. № 94-00 -29 5 I 28.09.2012 r.); 
Доротея Петрова докладва за постъпило в СЕМ писмо вх. № 94-00-295 от 28.09.2012 г.  
от Столична регионална здравна дирекция във връзка с тютюнопушенето в предаването 
“ВИП Брадър”, с което се изпраща копие от сигнал на гражданин, възмутен от 
навиците на участниците във “ВИП Брадър” да пушат в къщата и от факта, че 
предаването се излъчва в най-гледаното телевизионно време. Тъй като СЕМ не е 
компетентен да прецени дали пушенето на участниците в къщата представлява 
нарушение на забраните за тютюнопушене, заложени в Закона за здравето, както и 
няма правомощия  за налагане на имуществени санкции или предприемане на други 
законови мерки за преустановяване на това поведение, съветниците приеха 
предложения проект за писмо –отговор до СРЗИ с копие до гражданина, подал сигнала.  
 
д) доклад относно предаване, излъчено в програмата “Нова телевизия”. 
 
Георги Лозанов  каза, че във връзка с това нарушение СЕМ би трябвало да напише 
писмо до медията и да се обърне внимание както на подбора на гостите, така и на 
реакцията на водещата в този случай. 
Мария Стоянова подчерта, че водещата Гала не се е разграничила  от думите на 
гостите. 
  
Съветниците проведоха дискусия относно поведението на водещата и нейната 
реакция и стигнаха до извода, че разговорът не е професионален, аналитичен по 
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отношение на  съдържанието, а би трябвало да бъде във връзка със законовата рамка и 
каква трябва да е реакцията на СЕМ в този случай.  
Решение:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за” :  да се изпрати писмо до “Нова телевизия”.  
 
е) писмо от Министерство на външните работи - Дирекция „Права на човека” във 
връзка с проект на Национален план за действия за насърчаване на равнопоставеността 
на жените (вх.№ 04-06-1/29.09.2012 г.); 
 
Марта Шарланджиева докладва за получено в СЕМ писмо от МВнР във връзка с 
изготвяне на проект  на национален план за действие за насърчаване  на 
равнопоставеността на жените и мъжете за 2013 г.  
Съветниците обсъдиха и приеха по принцип с направените препоръки и предложения 
проект на информация с конкретни мерки за дейността на СЕМ, които да залегнат в 
Плана.   
Във връзка с наблюдаването на този процес, съветниците решиха да се подготви проект 
за методически указания за провеждането на мониторинг.   
 
ж) административно-наказателни производства: АУАН №: 154/2011 г., 56, 67 и 
68/2012 г. и НП 65/2011 г.; 
 
1. Доротея Петрова докладва АУАН № 154/23.11.2011 г., съставен на “Ламес-Мартин 
Иванов” ЕТ, за това че като предприятие разпространяващо български и чуждестранни 
програми, не е  представило в законоустановения срок списък на разпространяваните 
от него програми  и документи, свързани с придобиване на правата за 
разпространението им, с което е нарушил разпоредбите на чл. 125в, т.1 от ЗРТ. 
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за”:  прекратява образуваното административно 
наказателно производство за  АУАН № 154/23.11.2011 г., съставен на “Ламес-Мартин 
Иванов” ЕТ, за нарушение на разпоредбите на чл. 125в, т.1 от ЗРТ, на основание чл. 
34,ал.3 от ЗАНН. 
  
2.Доротея Петрова докладва АУАН № 56/02.07.2012 г., съставен на “БТВ Медиа Груп” 
ЕАД за нарушение на чл. 82, ал. 1, т.4 от ЗРТ – излъчване на спонсорско съобщение, 
което освен използване на името, логото и/или друг знак на спонсора, рекламира пряко 
с изображение и звук качествата на продукта. Тя обърна внимание, че при съставянето 
на акта е била допусната грешка по отношение на датата, което го прави невалиден.   
Георги Лозанов предложи да се прекрати акта и да се обърне внимание на допусналия 
грешката Стефан Белов – Главен инспектор. 
   
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за”:  прекратява производството на АУАН № 56/02.07.2012 
г., съставен на “БТВ Медиа Груп” ЕАД за нарушение на чл. 82, ал. 1, т.4 от ЗРТ, на 
основание чл. 34, ал. 1 от ЗАНН.   
 
3. Доротея Петрова докладва АУАН 67/31.07.2012 г. съставен на “БТВ Медиа Груп” 
ЕАД за нарушение на чл. 82, ал. 1, т.2 от ЗРТ - излъчване на спонсорско съобщение, в 
което е включено подробно описание на  продукта (лекарствено средство), изтъкват се 
качествата му и се насърчава закупуването му.  
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Георги Лозанов предложи този случай да се приеме за маловажен и да продължи 
наблюдението на цялата медийна среда. 
 
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за”:  приема възраженията за основателни и прекратява 
акта -АУАН № 67/31.07.2012 г., съставен на “БТВ Медиа Груп” ЕАД за нарушение на 
чл. 82, ал. 1, т.2 от ЗРТ. 
  
4. Доротея Петрова докладва АУАН 68/31.07.2012 г. съставен на  “БТВ Медиа Груп” 
ЕАД за нарушение на чл.85, ал.1 и чл. 85, ал. 2 от ЗРТ – реклама, която не се разпознава 
и не е ясно отделена от другите части на предаването чрез визуални и/или 
пространствени средства.  
 
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за”:  приема възраженията за основателни и прекратява 
акта - АУАН № 68/31.07.2012 г., съставен на  “БТВ Медиа Груп” ЕАД за нарушение на 
чл.85, ал.1 и чл. 85, ал. 2 от ЗРТ.  
Съветниците приеха за информация доклада на Доротея Петрова относно НП 65/2011 
г. 
 
ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 
4. Доклади на Дирекция „Обща администрация”: 
а) предложение за следгаранционно поддържане на АИС „Документооборот”. 
 
Румян Петров информира за предприетите действия по осигуряване на 
следгаранционно поддържане на АИС “Документооборот” и направи предложение 
СЕМ да сключи  едногодишно споразумение с “Индекс-България” ООД за 
следгаранционно поддържане на АИС “Документооборот”, тъй като тази система е 
необходима, но тя трябва да се променя както със структурните промени в СЕМ, така  и 
с новата  единна номенклатура, изпратена за утвърждаване  в Централния държавен 
архив . Румян Петров обоснова предложението си за едногодишно споразумение във 
връзка с по-скъпото почасово поддържане и предложи да се проведат разговори с 
фирмата за намаляване на предложената от тях цена.  
София Владимирова каза, че приема предложението, но би искала СЕМ да има 
работеща деловодна система, с която всеки от упълномощените лица да може да  вижда 
движението на документите, да търси и да намира необходимата му информация. 
Георги Лозанов каза, че системата за документооборота в СЕМ трябва да се 
осъвремени и да заработи с пълен капацитет и допълни да се направи предложение за 
определяне на нивата на достъп до нея.  
 
Румян Петров докладва, че съгласно Протокол от заседание на постоянно действащата 
експертна комисия, назначена със Заповед № 110 от 25 юли 2012 г. на председателя на 
Съвета за електронни медии, регистриран в деловодството на Съвета под № 06-00-6    
/01.10.2012 г. , по предписание в Констативен протокол на главен експерт Росица 
Ставрева -представител на Централен държавен архив, Съветът трябва да извърши 
научно-техническа обработка на документите на Националния съвет за радио и 
телевизия за периода 1997 – 2001 година. Тази обработка е специфична дейност, която 
служители на Съвета не могат да извършат. Поради това са потърсени няколко 
възможности: услугата да се възложи на специалисти от ДАА - по публикувания на 
Интернет страницата й ценоразпис (приложение 1 на протокола); на специалист-
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архивист - по цени, съдържащи се в конкретното му предложение (приложение 2 на 
протокола); на специализирана в тази дейност фирма – по условията в предоставена от 
нея оферта (приложение 3 на протокола). 
 
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за”: във връзка с Докладна записка от Румян Петров, да се 
сключи договор с Национални архиви Кор. ООД за обработката на документите на 
НСРТ за периода 1997-2001 година.  
 
б) предложение за застраховка на автомобили 
Румян Петров докладва направеното от Спаска Янева предложение във връзка с 
изтичането на срока (19.10.2012 г.) на застраховката “АВТОКАСКО” и 
“ГРАЖДАНСКА ОТГОВОРНОСТ” на автомобилите “Форд Мондео” СА 6860 НК и 
СА 6861 НК, собственост на Съвета за електронни медии. Осигурени са 3 оферти (вх. 
№ 06-00-71/02.10.2012 г.) - от ЗАД “Булстрад”, ЗД “Евроинс” АД и “ДЗИ – Общо 
застраховане” ЕАД.  
Анюта Асенова предложи да се съберат още оферти, за да се вземе решение.  
Георги Лозанов препоръча да се потърсят още предложения.  
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за:”  във връзка с изтичането на срока (19.10.2012 г.) на 
застраховката “АВТОКАСКО” и “ГРАЖДАНСКА ОТГОВОРНОСТ” на автомобилите 
“Форд Мондео” СА 6860 НК и СА 6861 НК, собственост на Съвета за електронни 
медии, да се представят още оферти. 
 
 
ПО ТОЧКА ПЕТА:  Информация и предложение от г-жа Мария Стоянова. 
 
1.Мария Стоянова информира съвета за участието си в 16-ти Обществен 
антикорупционен форум във Враца на тема: “Поощряване на етичното поведение на 
журналистите”. Присъствала е по покана на зам. областния управител на Враца, инж. 
Валентин Лилов, на 05.10. е участвала във форум, посветен на превенцията на 
корупцията и ролята на журналистите. Говорила е  след ръководителя на Медийната 
програма ЮИЕ на фондация “Конрад Аденауер”, Кристиан Шпар и анализирала 
различни ситуации, в които журналистите се поставят в зависимост, често пъти 
неволно. Такива са например фамилиарността и прекалената близост с политици. 
Откроила е “даването” като съществена част от корупцията, не по-малко укорима от 
вземането. Изказването ми се прие с интерес от публиката и останалите участници. Във 
времето за дискусия отговорих и на въпроси, свързани с моето експозе, което е 
изградила под мотото  за “купената журналистика”.  След мен проф. дфн Христо 
Кафтанджиев направи любопитна презентация на тема “Рекламата и нейната роля в 
борбата против корупцията – най-добрите световни практики”. Участие взе още и Петя 
Миронова, председател на Комисията по етика на СБЖ. Пътуването до и от Враца се 
осъществи със служебен автомобил, управляван от Генади Стоев. 
 
СЕМ прие информацията. 
 
2.Мария Стоянова предложи, (тъй като до сега многократно са споменавали думата 
прозрачност),  в контекста засилване на прозрачността на регулатора да се съчетае с 
принос към образованието на студентите по журналистика. Както ЗРТ е отворил СЕМ 
за медиите и прави неговата дейност прозрачна и достъпна за обществеността, 
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заседанията на регулатора са отворени за присъствие на външни лица, но на практика 
тази възможност не е достатъчно реализирана и рядко се използва  предимно от 
журналисти и то само във връзка с конкретни казуси. Така остава неясна и скрита за 
обществеността дейността на регулатора. За да стане член на СЕМ, Мария Стоянова се 
е явила на конкурса, през май т. г. от квотата на президента и го е спечелила. Почти 
всеки от общо 12-те кандидати е акцентирал върху липсата на прозрачност в СЕМ. Тя 
цитира мнението на г-жа Юлия Гигова, номинирана от СБЖ, изразено  в нейната 
концепция: “При цялото ми уважение към направеното досега смятам, че през 
изминалите години СЕМ се превърна в орган, твърде затворен в себе си, с изкуствена 
прозрачност, демонстрирана главно през интернет сайта.”     
Мария Стоянова предложи да изпратят покана до всички университети в страната, в 
които се учи журналистика и масови комуникации. Така, според нея, бъдещите 
журналисти ще идват на заседанията и от първа ръка ще се запознават, информират и 
конфронтират със ЗРТ и с дейността на СЕМ, със журналистическите стандарти, за 
които СЕМ следи. По този начин СЕМ не само, че би засилил прозрачността на 
регулатора, но и ще допринесе към образованието на бъдещите журналисти. 
Георги Лозанов каза, че предложението студенти по журналистика да присъстват на 
заседанията на СЕМ, според него не е много удачно, тъй като задачата на СЕМ не е да 
образова. При определени условия, организирано и подготвено добре, все пак би се 
съгласил, но категорично възразява против твърдението, че СЕМ не е прозрачен. Това   
са били общи високопарни приказки, за да се спечели едно място в същия  този орган и 
които нямат нищо общо  с истината,  защото СЕМ е прозрачен по закон. За всяко 
заседание предстоящият дневния  ред се публикува на сайта на СЕМ и всеки  
журналист, който се занимава с това знае, че може да присъства на интересуващите го 
точки, както и става.  СЕМ не се нуждае от нищо повече като прозрачност. Другото е 
комуникативна стратегия, но ако става дума за ПР на СЕМ, според него, такива 
институции не бива да си правят ПР, това е конфликт на интереси.  
София Владимирова каза, че не приема за аргумент изказването на цитираната 
журналистка, защото не е изразен нито един факт в подкрепа на тезата. 
Анна Хаджиева каза, че СЕМ е имал стажантски програми, имало е и стажанти, но тъй 
като са безплатни, интересът не е голям. 
СЕМ реши: 
Мария Стоянова да предложи допълнително концепция за провеждането на среща със 
студенти по специално подбрани интересни за тях казуси и образователна програма, 
която няма как да възникне от рутинните заседания на СЕМ. 
 
3. Мария Стоянова информира съветниците за желанието си да бъде включена за  
участие в годишната среща на Европейската платформа на регулаторните органи 
(ЕПРА), тъй като е убедена, че членството на СЕМ в  Европейската платформа на 
регулаторните органи (ЕПРА), съгласно Решение № 446 от 15 юни 2001 г. на 
Министерски съвет, е признание и отговорност, което разширява хоризонта на 
членовете на СЕМ за динамичните процеси на европейското аудио-визуално  
пространство, ориентира за тенденциите в съвременната регулация и съдейства за 
налагането на нови професионални стандарти, в съответствие с изискванията на ЗРТ. 
Членството в ЕПРА задължава СЕМ да се развива и усъвършенства в съответствие с 
останалите европейски регулатори. Това са и причините, поради които тя желае да се 
включи на предстоящия ЕПРА-форум в Йерусалим през ноември. Заради 
ангажираността й с организация на конференцията “Година преди старта: Дигитална 
България”, е била възпрепятствана да участва в заседанието миналия вторник, когато е  
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била определена делегацията на СЕМ. Като най-нов член на Съвета за електронни 
медии обаче се стреми бързо да наваксва преднината в информираността на останалите 
колеги и участието й на предстоящия форум, би допринесло в голяма степен към това.  
Още в първите дни на участието й в СЕМ председателят, доц. Г. Лозанов, й е възложил 
да се занимава с т.нар. от него “международен ресор”. Включването й в делегацията на 
СЕМ би хармонирало напълно с този ангажимент и би го изпълнило със съдържание. 
Във връзка с организацията на конференцията “Година преди старта: Дигитална 
България” вече е влязла в контакт с председателя на ЕПРА – Жан-Франсоа Фурнемон, 
от когото е получила поздравление за инициативата и покана за личен разговор в 
Израел на годишната среща. Ще се радва да бъде включена в делегацията на СЕМ, за да 
задълбочи контактите, които създава като член на СЕМ.  Направената справка с г-жа 
Спаска Янева показа, че в бюджета на регулатора за тази година има средства и за 
нейното командироване до Израел.  
София Владимирова постави въпроса защо миналата седмица е спряна заповедта за 
командировката от г-жа Янева еднолично. Заповедта е трябвало да се изпрати във 
МВнР, за да  й бъде издаден служебен паспорт, но е станало ясно, че тази заповед е 
спряна. Спаска Янева не е подписала заповедта и е казала, че във вторник ще има 
промени. София Владимирова изказа несъгласието си за едноличното спиране на 
заповедта.  
Георги Лозанов каза, че това е необяснимо и Спаска Янева трябва да даде писмено 
обяснение на следващото заседание.  
 
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за”:  командирова Мария Стоянова в Израел (гр. Ерусалим) 
за 36-та Редовна среща на ЕПРА, за периода 28.11.2012 г. до 04.12.2012 г. 
(включително). Разходите за командировка включват: пътни – за сметка на СЕМ; 
дневни 7 (седем) на стойност 245 щ.д. за сметка на СЕМ; квартирни (нощувки) 6 (шест) 
на стойност 660 евро; разходи за медицински застраховки по време на командировката 
за сметка на СЕМ; стопански разходи за сметка на СЕМ; разходи за издаване на 
служебен паспорт на Мария Стоянова за сметка на СЕМ. 
 
ПО ТОЧКА РАЗНИ: 
 
София Владимирова обърна внимание на обща администрация, че трябва 
своевременно да се подготвят продълженията на договорите, които изтичат и предложи 
на следващото заседание да се внесе справка.  
 
 
Решение: 
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “ за”: следващото заседание на Съвета да се проведе на 
16.10.2012 г. от 10.00 ч. 
 
Материали приложени към протокол № 41 
1. Дневен ред 
2. Писмо до СЕМ с вх. № 19-00-180/01.10.2012 г.  
3. Доклад от Антоанета Лозенска с изх. № 30-07-79/08.10.2012 г.  
4. Доклад от Гергана Шиникова с изх. № 34-00-861(11) 
5. Доклад от Доротея Петрова с изх. № 19-00-145/05.10.2012 г.  
6. Доклад от Доротея Петрова с изх. № 19-00-151/08.10.2012 г.  
7. Доклад от Доротея Петрова с изх. № 19-00-123/08.10.2012 г.  
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8. Докладна записка от Румян Петров с изх. № 30-08-30/05.10.2012 г. 
9. Докладна записка от Румян Петров с изх. № 30-08-31/05.10.2012 г. 
10. Предложение от Спаска Янева с изх. № 06-00-71/04.10.2012 г.  
 
ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  
 
Анна Хаджиева 
 

............................. Анюта Асенова ........................ 

Мария Стоянова 
 

................................      

Георги Лозанов  
председател 

................................ София 
Владимирова 

    
....................... 

         
Вера Данаилова 
деловодител-
протоколист 

   
……………....... 
 

     
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


